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Side 2af 2

Spørgsmål
Hvad vil ministeren gøre for at stramme lovgivningen vedrørende kommanditselskaber, 
og vil ministeren eventuelt lukke for muligheden for denne virksomhedsform? Hvis ikke, 
bedes ministeren begrunde sin argumentation herfor.

Svar
Jeg ser ikke behov for at afskaffe kommanditselskabsformen. Kommanditselskaber bliver 
anvendt til almindelig erhvervsvirksomhed, hvor der på ingen måde er tale om skattespe-
kulation eller skatteunddragelse. Det er da også en selskabsform, der findes i de fleste 
sammenlignelige lande.

For så vidt angår stramninger af lovgivningen, kan jeg henvise til mine besvarelser af alm. 
del spørgsmål nr. 239 og 241. 


